



Annex 2



一起粉紅 2026 報名表格

Let's Pink 2026 Enrolment Form



日期	Date	二零二六年十月二十五日 (星期日)	25 October 2026 (Sunday)
地點	Location	港島山頂	The Peak, Hong Kong Island
活動時間	Event Time	上午八時三十分至下午一時	8:30 am – 1:00 pm

報到時間	Time of Registration	上午八時十五至上午十時	8:15 am – 10:00 am
報到地點	Place of Registration	「一起粉紅」登記處	“Let's Pink” registration counter

團體拍照時間	Time of Group Photo	上午九時三十分	9:30 am
典禮時間	Time of Officiating Ceremony	上午十時至上午十時三十分	10:00 am – 10:30 am
起步時間及距離	Starting Time & Distance	約上午十一時(3.5 公里; 1-1.5 小時)	Around 11:00 am (3.5 km; 1-1.5 hrs)
截止報名日期	Deadline for Enrolment	二零二六年十月十五日 (星期四)	15 October 2026 (Thursday)
查詢電話	Enquiry Lines	2525 6033 / 2597 3251	

請用正楷填寫，並於合適的選項中加上「X」號。 Please fill in the form with BLOCK LETTERS and mark an “x” in the appropriate boxes.

第一部份 Part 1 : 個人 / 隊長資料 Personal / Team Leader Information				**此欄必須填寫 Mandatory items	
先生/太太/女士/小姐** (Mr. /Mrs. /Ms. /Miss)	英文姓氏** Surname	英文名字** First Name			
中文姓名** Chinese Name	出生日期** Date of Birth	年 Y	月 M	日 D	香港身份證號碼 (首 4 碼) ** HKID Card No. (first 4 digits)
手提電話** Mobile No.	電郵** Email				
地址 (如欲以郵遞收取捐款收據請填上地址 Please fill in your Postal Address below)					
Postal Address					
通訊語言 Language	☐ 中文 Chinese ☐ 英文 English		香港乳癌基金會會員 Member of HKBCF ☐ 是 Yes ☐ 否 No		
團隊名稱 Name of Team	<u>一起粉紅 2026</u> <u>Let's Pink 2026</u>		☐ 參加活動，報名費 Participation, enrolment fee 港幣 HK\$ 300 須親臨中心遞交報名表格及善款，可獲T恤一件，另有Cap 帽及精美小禮品一件將於步行籌款當天派發。 T-shirts will be given upon enrolment at the Centre; cap and souvenir will be provided at the “Let's Pink” reception counter on the event day.		
☐ 本人未能參加此活動，但願意捐款。(請填寫第二部份) I would like to make a donation but will not be able to attend the Let's Pink event. (Please fill in Part 2 only)					
緊急聯絡人 Emergency Contact Person					
姓名 Name	手提電話 Mobile No.		關係 Relationship		

- ☐ 香港乳癌基金會遵循《個人資料 (私隱) 條例》的規定處理及儲存您的個人資料，絕不會向第三方出售您的個人資料。您所提供的個人資料將絕對保密，並只會用作捐款處理，及日後聯絡、機構通訊、宣傳活動或收集意見等推廣用途。若閣下不願意接收以上資訊，請在此加上“√”號。如日後欲查閱或更新個人資料，請致電 3143 7371 與籌募及傳訊部聯絡。

The Hong Kong Breast Cancer Foundation (HKBCF) shall comply with the Personal Data (Privacy) Ordinance in handling and keeping your personal data. HKBCF will not sell your personal data to any third party. The personal data you provide will be kept strictly confidential and will only be used for donation administration, and promotional purposes including future correspondence, corporate communications, activity promotion or conducting surveys. If you do not wish to receive these materials, please put a “√” here. If you wish to update your personal information in the future, please contact our Fundraising & Communications Department at 3143 7371.



第二部份 Part 2 : 捐款方法 Donation Method**	**此欄必須填寫 Mandatory items
為減低行政開支，我們建議使用 1, 2 或 3 方法付款。 To reduce administrative expenses, we recommend payment methods below 1, 2 or 3 below.	
☐ 1. 劃線支票 Crossed Cheque	
支票抬頭請寫「香港乳癌基金會有限公司」，並在支票背面寫上姓名、聯絡電話及註明「一起粉紅 2026」。請於 2026 年 10 月 15 日(星期四)或之前 將劃線支票連同本報名表格一併郵寄至香港乳癌基金會香港中心 (香港北角木星街 9 號永昇中心 22 樓)。 Please make cheque payable to “ Hong Kong Breast Cancer Foundation Limited ”, and write your name, contact number and “Let’s Pink 2026” on the back. Please send the cheque and this enrolment form to the HKBCF’s Hong Kong Centre (22/F, Jupiter Tower, 9 Jupiter Street, North Point, Hong Kong) on or before 15 October 2026 (Thursday) .	
☐ 2. 銀行入數 Bank Deposit	
請把善款直接存入香港乳癌基金會之滙豐銀行戶口: 094-793650-838。請於 2026 年 10 月 15 日(星期四)或之前 將存款收據副本/自動櫃員機單據副本連同本報名表格郵寄至香港乳癌基金會香港中心 (香港北角木星街 9 號永昇中心 22 樓) (捐款者請保留收據正本)。 Please deposit the donation to HKBCF’s bank account at HSBC: 094-793650-838 and mail a copy of the bank payment slip/ATM slip together with this enrolment form to the HKBCF’s Hong Kong Centre (22/F, Jupiter Tower, 9 Jupiter Street, North Point, Hong Kong) on or before 15 October 2026 (Thursday) . (Please keep the original slip for your own record).	
☐ 3. 現金 Cash	
請於 2026 年 10 月 15 日(星期四)下午 6 時或之前 ，將現金捐款連同本報名表格 親身遞交 到香港乳癌基金會香港中心 (香港北角木星街 9 號永昇中心 22 樓) 或 賽馬會乳健中心 (香港九龍牛池灣龍翔道 28 號 1 樓)。切勿郵寄現金。 Please donate your cash in person together with this enrolment form to the HKBCF’s Hong Kong Centre (22/F, Jupiter Tower, 9 Jupiter Street, North Point, Hong Kong) or Kowloon Centre (1/F, 28 Lung Cheung Road, Ngau Chi Wan, Kowloon) on or before 6:00pm, 15 October 2026 (Thursday) . (Do not send cash by mail).	
☐ 4. 信用卡 Credit Card	
☐ Visa ☐ Mastercard	持卡人姓名 Cardholder's Name
發卡銀行 Card Issuing Bank	信用卡號碼 Credit Card No.
有效日期* 月 年 Expiry Date* Month Year	持卡人簽署 Cardholder's Signature
(*有效期不少於兩個月 Valid for at least 2 months)	

團體/公司鳴謝 (不適用於個人名義參加者)

Acknowledgement of Organisations/Companies (NOT applicable to individual participants):

捐款達 \$5,000 或以上的團體/公司，將可獲得以下鳴謝：

For organisations/companies with donation amount of \$5,000 or above, acknowledgement will be arranged as follows:

1. 團體/公司標誌將顯示於活動當日的拍照道具上。
Logo of the organisation/company will be displayed on the photo prop(s); and
2. 活動完結後，團體/公司標誌將顯示於本會「會員資訊」網頁中。
Logo of the organisation/company will be displayed in the “Member Circular” section on the HKBCF’s website.

多謝您的慷慨捐助！

Thank you for your generosity !

第三部份 Part 3 : 參加者 / 捐助人資料 Participants / Donor Information
(如空位不敷應用, 請自行影印。 Please photocopy this form if space is not enough.)

						出席步行者須填寫以下資料 Please fill in the following information of participants				
參加者 / 捐助人 Participant / Donor	捐款額 Donation Amount #1 (港幣 HK\$)	大會紀念品包 Souvenir bag #2	收據 Receipt Required	收據抬頭 Name on Receipt (若與參加者/ 捐助人姓名不同 if different from the name of participant / donor)	隊員號碼** Participant Code (只供內部填寫 For Internal Use Only)	集合點 Assembly Points #3 (乘搭旅遊巴費用: 港幣\$30 Coach bus fare: HK\$30)			Let's Pink T 恤 Tee size #4 (請參考“參加步行者須知” Please refer to “Notes to Participants”)	
						彩虹 Choi Hung	金鐘 Admiralty	自行前往山頂 Meet at The Peak		
陳小明	500	✓	✓	/	LP-XXX-XX			✓	M	
1										
2										
3										
4										
5										
6										
7										
8										
9										
10										
總額 Total Amount										

- #1 捐款額: 不設最低捐款額, 捐款任何面值均可出席步行。捐款 HK\$100 或以上, 隊長會代為收到可退稅捐款收據。(稅局檔號: 91/7226)
Donation Amount: We appreciate all donations, regardless of amount. Donors of any amount can participate in the walk. For donation of HK\$100 or above, a tax-deductible receipt will be issued (IR File No.: 91/7226) and the team leader is responsible for distributing the receipts to the team members.
- #2 大會紀念品包: 捐款 HK\$300 或以上, 可獲贈大會紀念品包乙份。大會紀念品包先到先得, 送完即止。
Souvenir Bag: For donation of HK\$300 or above, an individual will receive a souvenir bag. Souvenir bags are available on a first-come, first-served basis.
- #3 集合點: 每位出席步行者可選擇於彩虹、金鐘或山頂集合, 詳情將會另行通知。
Assembly Points: Participants may assemble at Choi Hung, Admiralty, or the Peak. Details will be provided in due course.
- #4 如出席步行者捐款 HK\$300 或以上, 均可獲贈「一起粉紅」T 恤一件, 另有 Cap 帽及精美小禮品一件將於步行籌款當天派發。
Participants who donate HK\$300 or above will receive a Let's Pink T-shirt upon enrolment at the Centre. Cap and souvenir will be provided at the reception counter on the event day.

只供內部填寫 For Internal Use Only			
報名編號 Registration Number	收取日期 Settlement date	總捐款額 Total Amount	紀念品包數量 No. of Souvenir Bags



參加步行者須知 Notes to Participants:

1. 服飾 Dress Code

參加者於出席步行活動時必須穿著「一起粉紅」T 恤，尺碼如下：

All participants are requested to wear the "Let's Pink" T-shirts. Size chart as follows:

尺碼 (厘米) / Size Chart (CM)	S	M	L	XL
身長 Length	62	64	66	68
胸闊 Chest	46	48	52	56
腰闊 Waist	48	50	54	58

2. 截止報名 Enrolment Deadline

報名人士必須於 **2026 年 10 月 15 日(星期四)下午 6 時** 或之前遞交報名表及捐款，方能保證參加資格。綜緩計劃及低收入人士則可豁免\$300 報名費，但須遞交報名表時，出示有關證明文件。

Please submit the enrolment form and donation **on or before 6:00pm, 15 October 2026 (Thursday)** to confirm your registration. CSSA recipients or individuals of the low-income group may provide proof of status to be exempted from the enrolment fee of \$300.

3. 起步時間 Starting Time

「一起粉紅」的起步時間約為上午 11 時。

The "Let's Pink" walk starts around 11:00am.

4. 當日會場報到 Registration on the event day

參加者須於上午 8 時 15 分至上午 10 時到「一起粉紅」會場登記處報到及領取紀念品。

Participants should register and collect souvenirs at the registration counter from 8:15am to 10:00am on the event day.

5. 自備水樽 Bring Your Own Water Bottle

為支持環保，請各參加者自備水樽。

To protect our environment, we encourage participants to bring their own water bottles.

6. 惡劣天氣及活動取消 Inclement Weather

如香港天文台於活動當日早上 5 時正或之後，已經發出黃色 / 紅色 / 黑色暴雨警告信號，及 / 或三號或以上熱帶氣旋警告信號，活動將會取消。若「乳健同行 2026」因惡劣天氣、安全考慮或其他超出主辦機構控制範圍之原因而取消，將不會重辦。所有已繳交之報名費用及捐款一概不予退還。感謝你的體諒及對基金會的支持。

This event will be cancelled if Amber / Red / Black Rainstorm Warning Signal or Tropical Cyclone Warning Signal No. 3 or above is hoisted by the Hong Kong Observatory at or after 5:00 a.m. on the event day. In the event that "Pink Walk 2026" is forced to be cancelled due to adverse weather conditions or other reasons, it will not be rescheduled. Goodie bags can be collected on designated dates, and we shall inform participants of the relevant details. All fundraising amounts and donations received are non-refundable. Thank you for your understanding and we appreciate your support for the HKBCF.

7. 安全守則及參加者責任 Safety Guidelines and Participant Responsibilities

是次活動屬《公安條例》(第 245 章)所規管的公眾集會及公眾遊行，須遵守相關法例，包括《香港國安法》及《禁止蒙面規例》，以確保活動和平、安全、有序和合法地進行。

This event is classified as a public meeting and public procession under the "Public Order Ordinance (Cap. 245)". It is essential to comply with relevant laws including the "Hong Kong National Security Law" and "Prohibition on Face Covering Regulation", to ensure the event is conducted in a peaceful, safe and orderly manner in accordance with the law.

是次活動路線位於公共地方，相關路段於活動期間仍會開放予其他市民使用，包括行人、單車使用者及車輛。部分路段可能較為狹窄、地面不平或出現擠迫情況。

參加者須時刻保持警覺，小心注意個人及同行者（包括未成年人士及寵物）之安全，並自行承擔於公共地方參與活動所涉及之風險。

參加者須：

- 遵從活動工作人員、義工、糾察及執法人員之指示；
- 遵守交通燈號及相關道路安全規則；
- 依指定步行路線前行，避免阻塞公共通道；
- 與其他參加者及公眾人士保持安全距離；
- 於狹窄、地面不平或擠迫路段時格外小心。

參加者明白，活動路線位於公眾可進入之範圍，主辦機構並不享有整段路線之專有使用權或完全控制權，亦不能保證路線不受突發情況、第三者行為、公共交通或其他公共因素影響。

參加者參與本活動，即表示接受及承擔因使用公共地方及共享路段而產生之一切風險，並同意主辦機構毋須就任何非其合理控制範圍內之情況所引致之傷害、損失或損害承擔責任。



一起粉紅 2026 報名表格 Let's Pink 2026 Enrolment Form

Participants acknowledge that the Event route is located in public areas that remain accessible to other members of the public, including pedestrians, cyclists, and vehicles. Certain sections of the route may be narrow, uneven, or otherwise subject to normal public traffic conditions. Participants must exercise due care and attention at all times during the Event and are responsible for their own safety and the safety of any companions under their care (including minors and pets).

Participants are required to:

- Follow instructions given by event officials, volunteers, marshals, and law enforcement officers;
- Observe all traffic signals and applicable road safety rules;
- Keep to designated walking areas and avoid obstructing other users of the public pathways;
- Maintain safe distances from other participants and members of the public;
- Exercise caution when walking on narrow, uneven, or crowded sections of the route.

Participants acknowledge that the Event route is located in areas accessible to the public, and that the Organiser does not have exclusive use or full control of the entire route. The Organiser cannot guarantee that the route will not be affected by unforeseen circumstances, acts of third parties, public traffic, or other public factors.

By participating in the Event, participants accept and assume all risks arising from the use of public areas and shared pathways and agree that the Organiser shall not be responsible for any injury, loss, or damage arising from circumstances beyond its reasonable control.

8. 本會保留取錄參加者及活動安排之一切最終決定權，並有權就上述任何資料作出必要修改，而毋須事先通知參加者。

The Hong Kong Breast Cancer Foundation (HKBCF) reserves the right to make the final decision regarding participant enrolment and event arrangements. HKBCF further reserves the right to amend the above information at any time without prior notice to participants.

免責聲明及參加者同意書 Declaration of Waiver, Release, and Indemnity

本人謹此聲明，本人已獲正式授權，代表由本人照顧之參加者及 / 或本隊隊員（以下統稱為「我們」）簽署此《免責聲明及參加者同意書》。我們現聲明、同意並承諾如下：

I hereby affirm that I am duly authorised to execute this Declaration of Waiver, Release, and Indemnity on behalf of the participants under my care and/or my team members (collectively referred to hereinafter as "we"). We hereby state, agree, and undertake as follows:

1. 我們及我們的寵物（如適用），均健康良好、身體狀況適合，並完全有能力安全地參與上述活動及任何相關活動。
We, and our pets (if applicable), are in good health, of sound physical condition, and fully capable of safely participating in the above event and any related activities.
2. 我們確認已閱讀、明白並同意遵守本活動之一切條款、細則、規則及規例，包括「參加者須知」及「寵物參與重要事項」（如適用），並承諾全面遵從。
We acknowledge that they have read, understood, and agree to be bound by all terms, conditions, rules and regulations governing the Event, including the "Notes to Participants" and the "Important Notes on Pet Participation" (if applicable), and undertake to comply with them in full.
3. 我們自願參加是次活動，並完全承擔因參與而產生的一切風險、危險及責任。我們確認參與活動乃屬自願，並須自行承擔所有風險及責任。
We voluntarily participate in this event and freely assume all risks, hazards, and responsibilities arising from such participation. We acknowledge that participation is entirely at our own risk and responsibility.
4. 我們明白並確認主辦機構已購買公眾責任保險，但不包括個人意外保險。我們明白及同意按個人需要自行購買個人意外保險及其他相關保險乃我們之責任。
We acknowledge that public liability insurance is provided by the Organiser, but personal accident insurance is not included. We understand and accept that it is our sole responsibility to arrange personal accident insurance and any other relevant insurance based on our individual needs.
5. 於報名當日未滿 18 歲之參加者，必須獲其父母或合法監護人同意。該父母或監護人必須閱讀此同意書，並簽署同意讓未成年人士參加此活動。
Participants under the age of 18 at the date of entry must have the consent of their parent or legal guardian. Such parent or guardian must read and sign this Declaration to permit the minor to participate.
6. 我們謹此不可撤銷地放棄、解除及免除對主辦機構、其代理人、代表、委任人員、工作人員、贊助商、捐助者及任何與活動直接或間接有關之人士的一切索償、要求或法律行動，無論涉及人身傷亡、財物（包括寵物）損失或損壞，該等事宜若因參與活動、相關活動或往返活動途中而引起，或因活動而導致者，均放棄一切權利索取相關費用、損失或賠償。
We hereby irrevocably waive, release, and discharge any and all claims, demands, or causes of action against the Organiser, its agents, representatives, appointed officials, staff, sponsors, donors, and any other persons directly or indirectly connected with the event, for any injury, death, loss, or damage to property (including pets) arising out of or in connection with our participation in the event or related activities, including travel to and from the event. We further waive all rights to claim any associated costs, damages, or expenses.
7. 若「乳健同行 2026」因惡劣天氣、安全考慮或其他超出主辦機構控制範圍之原因而取消，將不會重辦。所有已繳之報名費及捐款恕不退還。
In the event that "Pink Walk 2026" is cancelled due to adverse weather, safety concerns, or any other reason beyond the Organiser's control, it will not be rescheduled. All enrolment fees and donations are non-refundable.
8. 是次活動屬《公安條例》（第 245 章）所規管的公眾集會及公眾遊行，須遵守相關法例，包括《香港國安法》及《禁止蒙面規例》，以確保活動和平、安全、有序和合法地進行。
This event is classified as a public meeting and public procession under the "Public Order Ordinance (Cap. 245)". It is essential to comply with relevant laws including the "Hong Kong National Security Law" and "Prohibition on Face Covering Regulation", to ensure the event is conducted in a peaceful, safe and orderly manner in accordance with the law.
9. 我們確認所提供之一切資料均真實無誤，並同意主辦機構將上述資料用於活動之行政管理及日後活動之宣傳推廣。香港乳癌基金會（「基金會」）將遵循《個人資料（私隱）條例》的規定處理及保存個人資料，並只會在達致上述目的或符合法律規定所需的期間內保留閣下的個人資料。基金會不會向未獲授權之第三方出售或披露閣下之個人資料，閣下所提供的個人資料將予以保密。如閣下不希望基金會使用閣下的資料，或希望查閱或更正個人資料，請透過電郵 prc@hkbcf.org 與香港乳癌基金會籌募及傳訊部聯絡。
We confirm that all information provided is true and accurate, and consent to the Organiser's use of such information for the administration of this event and the promotion of future events. The Hong Kong Breast Cancer Foundation ("HKBCF") shall comply with the Personal Data (Privacy) Ordinance in handling and retaining your personal data, and will retain your personal data only for as long as necessary to fulfil the above purposes, or as required by law. HKBCF will not sell or disclose your personal data to unauthorised third parties, and the personal data you provide will be kept confidential. If you do not wish HKBCF to use your information, or if you wish to access or correct your personal data, please contact HKBCF's Fundraising & Communications Department by email at prc@hkbcf.org.
10. 我們授予主辦機構、合作夥伴及贊助商不可撤銷之權利，將於活動期間拍攝之任何照片、影像、錄音或其他紀錄，用於任何合法用途，包括宣傳及商業用途，而無須另行取得我們之同意或作出任何補償。
We grant the Organiser, its partners, and sponsors the irrevocable right to use any photographs, video footage, audio recordings, or other media taken of us during the event for any lawful purpose, including promotional and commercial use, without further consent or compensation.
11. 本免責聲明及參加者同意書以中、英文版本提供。如中、英文版本有任何歧義或不一致，一概以英文版本為準。
This Declaration is provided in both English and Chinese. In the event of any inconsistency or ambiguity between the two versions, the English version shall prevail.

簽署 / Signature: _____

日期 / Date: _____

(參加者/隊長 Participant/Team Leader)